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FARSKÝ ÚRAD
Český spisovateľ Josef Čapek napísal rozprávku s názvom 

O Vianociach, ktoré nechceli byť. Autor v nej rozpráva príbeh 
o ľuďoch, ktorí z nejasných dôvodov boli na seba počas ce-
lého roka zlí. Závideli si, nenávideli sa a vzájomne si nepria-
li nič dobré. Podobne aj ich deti: neposlúchali, hádali sa 
i bili a nechcelo sa im vôbec nič učiť. A tak si Vianoce pove-
dali, že títo ľudia si nezaslúžia, aby nastal čas lásky a pokoja. 
Preto uverejnili vo všetkých novinách veľký oznam: „Vážení 
občania, keďže celý rok pozorujeme vo vašich slovách i skut-
koch iba zlo, rozhodli sme sa, že tento rok žiadne Vianoce 
nebudú.“ Avšak ľudia si povedali, že ak Vianoce nechcú byť, tak 
si ich spravíme sami. A začali si ich pripravovať tradičným spô-
sobom. Nakupovali darčeky, ozdobovali stromčeky, piekli a va-
rili. No čím viac sa snažili vytvoriť čarovnú atmosféru Vianoc, 
tým menej sa im to darilo. Nakoniec spolu skonštatovali, že 
tento rok nezažili žiadne Vianoce, a dali si spoločné predsa-
vzatie polepšiť sa, aby mohli o rok sláviť krásny čas Vianoc.

Napriek tomu, že ide len o rozprávku, veľmi rýchlo sa 
môže tento príbeh premeniť na skutočnosť. Ľudia si totiž 
vlastnými silami nikdy nedokážu vytvoriť pravé Vianoce. 
Pokiaľ Vianoce nebudú oslavou času narodenia Ježiša Krista, 
ľudia zažijú iba niečo na prvý pohľad síce krásne, ale umelé, 

vytvorené neraz v kŕčovitom strese. A na takéto Vianoce sa 
už mnohí ani netešia.

Starokresťanský autor Origenes sa raz opýtal: „Aký úžitok 
budeš mať z toho, že Kristus prišiel na tento svet, ak sa ne-
narodí v tvojom srdci?“ Týmito slovami Origenes vystihol aj 
zmysel a podstatu Vianoc.

Boží Syn prichádza na tento svet, aby sme získali slobodu 
a večný život, ktorý sme stratili hriechom. Je to ten najväčší 
a najúžasnejší dar od Boha pre každého človeka, ktorý chce 
zmeniť svoj život a žiť v pravde. Od tejto chvíle všetci ľudia 
môžu opäť žiť v skutočnej slobode a v láske. Zažívať prítom-
nosť Ježiša Krista vo svojom srdci. Jeho pokoj i pomoc v utr-
pení, jednoducho nový život, ktorý raz vyvrcholí radosťou 
v nebeskom kráľovstve.

Každý, kto v pokore prijme túto Božiu ponuku, čiže uzná, 
že Ježiš Kristus je tá najdôležitejšia pravda v našom živote, 
otvára sa darom Ducha Svätého. Duch Svätý obnovuje a me-
ní naše srdce. Stávame sa dobrotivejšími, láskavejšími, do-
slova darom pre každého človeka. Dovoľme teda Ježišovi 
Kristovi vstúpiť do nášho života a otvorme mu svoje srdce, 
aby ho mohol prežiariť svetlom Božej pravdy a lásky.

Jozef Trstenský, farár

  Foto: archív OcÚ
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KAŽDÝ ŠKOLSKÝ ROK JE NIEČÍM VÝNIMOČNÝ

ČAROVNÁ VLOČKA

V tomto školskom roku sa brány základnej školy otvorili 
pre 199 žiakov, ktorí zasadli do lavíc v 10 triedach. Na cestu 
za vzdelaním sa s nimi vydalo 16 pedagógov, 1 asistentka 
učiteľa a 2 vychovávateľky. Na prvácke stoličky sa posadilo 
21 žiakov, ktorí s pomocou svojej pani učiteľky intenzívne 
pracujú na tom, aby sa skamarátili s písmenkami a číslicami. 
Školský klub detí navštevuje 66 detí v 2 oddeleniach. Popo-
ludní žiaci pracujú v 23 záujmových krúžkoch, ktoré im 
ponúkajú široké možnosti zmysluplného trávenia voľného 
času (zdokonaľovanie sa v cudzích jazykoch, profilových 
predmetoch, športe, zdravotníckej príprave, zachovávanie 
folklórnych tradícií, podpora čitateľskej gramotnosti a pod.).

Jeseň je už neodvratne za nami, školský rok je v plnom 
prúde, kalendár ukazuje prvé decembrové dni. Prvý sniežik 
nám signalizuje, že o malú chvíľu sú tu už Vianoce. Pre 
školákov to znamená finišovanie, veď hneď v novom roku 
ich čaká bilancovanie, klasifikácia a polročné vysvedčenie. 
Každý školský rok so sebou prináša niečo nové a neopako-
vateľné. V tomto školskom roku sa 9. ročníkom završuje 
inovácia školskej reformy. Podľa inovovaných školských 
vzdelávacích programov už postupujú žiaci všetkých devia-
tich ročníkov. Národný ústav certifikovaných meraní už 
stihol otestovať našich piatakov v Celoslovenskom testovaní 
T5/2019 zo slovenského jazyka a literatúry a matematiky 
v papierovej forme, deviatakov podobné testovanie čaká 
v apríli. Vďaka tomu, že základná škola je zapojená do pro-
jektu Elektronizácia testovania sa podobných skúšok mohli 
naši žiaci už zúčastniť, takže prvá veľká skúška už nepred-
stavovala pre nich niečo úplne nové. V elektronickom testo-
vaní sme v porovnaní s ostatnými slovenskými školami ob-
stáli veľmi dobre a dúfame, že podobné výsledky zašle 

„Cink, cink, cink, na noštek mi spadla vločka. Opýtala 
som sa jej, či sa ďalšej vločky dočkám. Netrvalo veľmi dlho 
pokým vločka za vločkou, prileteli z neba k nám so snehovou 
pesničkou.“ Táto pekná detská pesnička nám 
napovedá, že sa blíži ďalšie ročné obdobie – 
zima. No a kto sa teší na zimu a jej čaro naj-
viac? Predsa naše deti. Ale poďme pekne po 
poriadku, kým príde pravý zimný čas, zhod-
notiť ešte jeseň. Len pred nedávnom v sep-
tembri nastúpilo do MŠ 66 detí od 2,5 – 7 
rokov. Boli zaradení do tried spravidla podľa 
veku. Nové deti sa postupne adaptovali na 
prostredie v kolektíve materskej školy, medzi 
svojimi kamarátmi a učiteľkami. Po vzájomnom spoznávaní 
a adaptovaní sme pracovali s deťmi podľa nášho školského 
vzdelávacieho programu Pramienok. Deti sme zanietili do 
rôznych jesenných aktivít, rozvíjali sme rozumové, telesné 
a citové schopnosti detí. Po každom obsahovom celku sme 
deťom pripravili divadelné aktivity, kde si mohli overiť svoje 
znalosti, prípadne ich aj aplikovať. Na vychádzkach do našej 
jedinečnej prírody, sme spoznávali jej krásu, otužovali svoje 
telo na čerstvom vzduchu, oboznamovali sa s plodmi lesa. 
Vštepovali sme deťom lásku k životnému prostrediu. V no-
vembri sme deťom na spestrenie pripravili aktivitu so živým 
psíkom, z ktorej mali úžasnú radosť, zapájali sa ochotne do 
tejto aktivity. Majiteľka psíka deťom porozprávala na čo 
máme psíkov, ako sa k nim máme správať, ako máme k nim 
pristupovať, ako zachovať pokoj pri napadnutí psom a mno-

NÚCEM našim piatakom aj z ich papierového testovania. 
Držíme im palce.

V súčasnosti sú našim žiakom dostupné športoviská, 
kúpaliská a v domácnostiach majú televízory s nespočetným 
množstvom kanálov, počítače, internet, mobilné telefóny. 
Deti sú technicky vyspelé, sebaisté. Čoraz viacej odkladajú 
knihu na poličku a vrhajú sa do iných aktivít, kde je ich sú-
stredenosť úplne „rozbehaná“. Novodobé trendy v spoloč-
nosti so sebou priniesli nedostatky, ktoré sme v minulosti 
u žiakov evidovali omnoho menej. Pribúdajú problémy 
s čítaním, komunikáciou, vyjadrovacie schopnosti sa redu-
kujú na krátke výrazy zo sociálnych sietí. Táto situácia nás 
núti apelovať na rodičov, aby u detí rozvíjali pozitívny vzťah 
ku knihe. Schopnosť porozumieť textu, rozprávať o ňom, tzv. 
čitateľská gramotnosť, sa musí rozvíjať aj doma, lebo vytvá-
ra fundamentálny základ pre ďalší život. Tí ktorí, pravidelne 
čítajú, nemajú problémy s pravopisom, kultivovane sa vy-
jadrujú, dokážu sa sústrediť, dosahujú výborné výchovno-
vzdelávacie výsledky pri minimálnej námahe. Skúsme spo-
ločnými silami z čítania urobiť každodenný rituál a dohliad-
nime na to, aby naši žiaci neboli vo voľnom čase len pri 
počítačoch. Dnešný život je naozaj veľmi uponáhľaný 
a niekedy máme na svojich najbližších málo času. Skúsme 
im to vynahradiť cez víkend, alebo si dajme predsavzatie, že 
spoločne strávime cez deň 30 minút s knihou.

Prichádzajú Vianoce, najkrajšie sviatky roka, sviatky ra-
dosti a pokoja. Doprajme našim žiakom čo najviac zaujíma-
vých situácií a stretnutí s knihou. Všetkým čitateľom Lúž-
ňanského hlásnika prajem príjemné a pokojné prežitie via-
nočných sviatkov a úspešný vstup do nového roku 2020.

PaedDr. Marián Mikulka, riaditeľ školy

ho iných zaujímavých vecí. Nakoniec psíček hľadal granule, 
a zatancoval nám. Táto aktivita pôsobila na deti uvoľňujúco 
a upokojujúco. A postupne nám padajú ďalšie vločky a pri-

chádza advent a najkrajšie sviatky roka Via-
noce. My sa už v MŠ na vianočné sviatky 
pripravujeme vyzdobovaním, kreslením, 
strihaním, nácvikom básničiek a pesničiek, 
pečením medovníčkov. Ich vlastné ozdoby 
a kresby deti vnútorne pripravujú na príchod 
Vianoc. Pri tvorení s deťmi je potrebné si 
uvedomiť, že nejde o výsledok, ale o proces. 
Vôbec nie je podstatné, ako vyzerá namaľo-
vaný obrázok, podstatné je, že dieťa s chuťou 

maľuje a teší sa z toho, čo robí. Samozrejme k Vianociam 
patrí aj plnenie detských prianí. Deti dokáže oveľa viac po-
tešiť niečo originálne a darované zo srdca. Čas Vianoc je 
najčarovnejší práve pre deti. Pre dieťa nie je nič krajšie ako 
to, keď sa na Vianoce stretne celá rodina, ocko, mamka, 
súrodenci, všetci sú k sebe milí a dieťa sa cíti milované. Cez 
rok nezostáva toľko času na to, aby sme trávili voľné chvíle 
tak, ako by sme si želali. Aspoň vianočný čas by mal byť 
obdobím, kedy si napríklad zahráme s deťmi spoločenské 
hry alebo niečo spoločne vytvoríme. V našej dedine máme 
prekrásne regionálne zvyky, ukážte ich deťom, predsa v nich 
je to čaro. Pri tejto príležitosti sa chcem poďakovať za prácu 
pri výchove našich detí v materskej škole všetkým učiteľkám 
a správnym zamestnancom, Vám rodičia za spoluprácu. 
Ďakujeme RZ pri ZŠ a MŠ za ich prácu pre deti. Nezabúdame 
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PRÁCE VYKONANÉ V DRUHOM POLROKU 2019

ani na vedenie ZŠ a ďakujeme za spoluprácu nášmu zriaďo-
vateľovi za financovanie nášho zariadenia, ktoré sa každým 
rokom vylepšuje zakúpením novších didaktických hračiek, 
pomôcok i spotrebného materiálu pre deti. Vylepšilo sa in-

– Pred začiatkom školského roka sme prerábali kuchyňu 
v MŠ, nakoľko sa mal rozbehnúť projekt – obedy zadarmo. 
Tu sa prerobilo výdajné okno z kuchyne do jedálne. Ná-
sledne sa kompletne prerobila kanalizácia z kuchyne s tým, 
že sa obsadil aj lapač tukov. Tu patrí poďakovanie Petrovi 
Mydliarovi – vodárovi, ktorý mal náročnú prácu hlavne pri 
výmene potrubia v podzemných priestoroch.

– Vyrobili a osadili sme taktiež bránu pri MŠ na vchode 
k dennému stacionáru

– V letných mesiacoch sme prerábali elektriku na futbalovom 
ihrisku a tiež sa starali o areál ihriska

– Cez úspešný projekt „Podpora predchádzania vzniku bio-
logicky rozložiteľných komunálnych odpadov v obci Lip-
tovská Lúžna prostredníctvom zakúpenia kompostérov“ 
sme získali kompostéry do každej domácnosti na podporu 
domáceho kompostovania

– Bola ukončená ďalšia vetva kanalizácie a to na ulice Do 
Potoka na vyšnom konci. Tak sa na kanalizáciu mohli 
pripojiť ďalšie domácnosti, čo prispeje k zlepšeniu život-
ného prostredia

– Poslanci obecného zastupiteľstva a zamestnankyne obec-
ného úradu sa podieľali na údržbe a skrášlení detského 
ihriska pri pavilóne MŠ

– Bol zrealizovaný schválený projekt cezhraničnej spoluprá-
ce s družobnou obcou Lužná u Vsetína. Okrem iného sme 

terierové vybavenie tried a materskú školu môže navštevovať 
čoraz viac detí. Prajem Vám všetkým, krásne prežitie vianoč-
ných sviatkov a úspešný vstup do nového roka.

Bc. Janka Mydliarová

za získané finančné prostriedky zakúpili altánky, stoly, 
lavice, ktoré budú slúžiť pri obecných akciách.

– Odvodnená bola aj časť Novej ulice, kde bolo osadené 
odvodňovacie potrubie a mreža

– Opravovali sme most na Lúžňanke, kde sa betónovali pod-
myté opory mosta

– Získali sme taktiež finančné prostriedky zo Žilinského 
samosprávneho kraja na opravu medokýšov. Tu sme zre-
alizovali odvodnenie, odpočinkový priestor a ohradenie 
medokýša Maťo. Pri medokýši Kubo bolo zrealizované 
ohradenie, aby až k medokýšu nemohli jazdiť terénnymi 
autami a tak devastovali okolie medokýša. Chcem poďa-
kovať členom Fitnes klubu a dobrovoľníkom, ktorí sa po-
dieľali na uvedených aktivitách a Rasťovi Tišťanovi za or-
ganizovanie týchto brigád

– Základná organizácia Slovenského zväzu protifašistických 
bojovníkov Liptovská Lúžna vybudovala bunker pri pamät-
níku na Kečke

– Zrealizovali sme tiež náter autobusových zastávok
– Nakoľko sme zrealizovali novú trasu obecného rozhlasu 

do banského, stará trasa okolo nového cintorína bola od-
stránená
Samozrejme vykonávali sa aj ďalšie práce, ako kosenie 

cintorínov, štiepkovanie dreva, údržba verejných priestran-
stiev za pomoci pracovníkov na verejnoprospešných prá-

Kompostéry pre obec.

Kanalizácia do potoka.

Námestie pred OcÚ.

Kosenie.
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Z ČINNOSTI DOBROVOĽNÉHO HASIČSKÉHO ZBORU
Členovia hasičského zboru aj v druhej polovici roka po-

kračovali vo svojej činnosti podľa určeného plánu. Na záver 
prázdnin sme organizovali Hasičské odpoludnie, ktoré sa 
hlavne u mládeže teší obľube a samozrejme ani tento rok sa 
to neobišlo bez súťaže družstiev v požiarnom útoku. Nakoľ-
ko súťaž dospelých sa v posledných rokoch nemôže pochvá-
liť takou účasťou družstiev akú by sme si priali, rozhodli sme 
sa podujatie oživiť pohárovou súťažou aj v detskej kategórii. 
Verím, že aj tento krok pomôže naštartovať detské kolektívy 
v ostatných zboroch pretože záujem deti o fyzické aktivity 
v posledných rokoch neuveriteľne upadol. Na domácej pôde 
sa najviac darilo domácim družstvám, ktoré svoje víťazné 
ťaženie zavŕšilo vo všetkých súťažných kategóriách. Družstvá 
mužov a žien sa počas jesene zúčastnili ešte na dvoch nočných 
súťažiach. V Liptovskom Mikuláši skončili muži na 2. mieste 

ženy na štvrtom a na poslednej súťaži sezóny v Liptovskej 
Teplej si to vymenili keď ženy zvíťazili a muži skončili piaty.

Hasičské zbrojnice podobne ako aj technika si počas roka 
vyžadujú našu pozornosť, preto sme brigádnickú činnosť 
zamerali hlavne na ich udržiavanie a poriadok. Na starej 
zbrojnici na nižnom konci sme natreli strechu, zosilnili 
strešné nosníky na plechových skladoch za strednou zbroj-
nicou, ktoré posledná zima poškodila a dievčence ako správ-
ne gazdinky poumývali všetky okná na strednej zbrojnici. 
Pred zimným obdobím sme sa postarali aj o prostriedky, 
ktoré sa počas roka používali či už pri výcviku alebo hasič-
skom športe tak aby boli pripravené na novú sezónu. Aj 
zbrojnica na vyšnom konci prešla celkovou rekonštrukciou, 
ktorá bola realizovaná s dotácie získanej z prostriedkov mi-
nisterstvá vnútra SR a tak môžem za nás hasičov vysloviť 

cach. Rozbehla sa aj prevádzka zberného dvora, kde je 
najviac veľkoobjemového odpadu, ktorý následne odvážame 
na skládku do Ružomberka. Žiaľ koncom marca sa má 
skládka odpadu v Ružomberku uzavrieť a Technické služby 
Ružomberok hľadajú novú skládku, kde sa bude odpad 
odvážať. Nebude to v našom okrese a tak náklady na odvoz 
odpadu rapídne narastú. Tu bude nutné zvýšiť aj poplatok 
za odvoz a likvidáciu komunálneho odpadu. Uvidíme ako 
sa v nasledujúcom roku zvýšia náklady na likvidáciu odpa-
du a podľa toho budeme musieť reagovať na vývoj v tejto 
oblasti.

Altánok na futbalovom ihrisku.  Foto: archív OcÚPriepust pri garáži.

Oprava mostov.Detské ihrisko.

Obec pripravuje oslavy 350. výročia založenia obce, ktoré 
sa uskutočnia v dňoch 07. – 08. augusta 2020. Budeme veľmi 
radi, ak vlastníci historických materiálov (články alebo foto-
grafie), ktorí majú záujem o ich prezentáciu počas osláv, nám 
ich prinesú na spracovanie v čase úradných hodín na obecný 
úrad p. Jarabovej.

Na konci roka chcem poďakovať všetkým občanom, kto-
rí pomáhali pri rozvoji obce. Všetkým prajem príjemné 
prežitie vianočných sviatkov a do Nového roku 2020 veľa 
zdravia, pohody a úspechov.

Ing. Albín Husarčík, starosta obce
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  Foto: archív DHZ

  Foto: archív JDS

ZASTAVENIE U SENIOROV
Ťažko presne pomenovať seniorskú každodennú skutoč-

nosť. Keď sa dobre cítime fyzicky aj psychicky, všetko okolo 
nás je príjemnejšie a veselšie. Keď však príde trápenie, život 
má zrazu celkom inú tvár. Dynamická doba, utekajúci čas… 
Vždy si to uvedomujeme, keď si pripomíname nejaké vý-
znamné výročie. Vtedy sa viac obzeráme späť, zhodnocujeme 
a bilancujeme. Tak si v krátkosti pripomeňme druhý polrok 
v roku 2019 a naše aktivity v ňom.

Dňa 17. júna sa trinásť našich členiek zúčastnilo športo-
vých hier v Liskovej. Štyri členky si aj zasúťažili v streľbe zo 
vzduchovky, hode granátom a váľkom. Zažili sme pri tom 
veľa zábavy. Dňa 3. augusta sme boli na Podroháčskych 
slávnostiach na Orave v Zuberci. Navštívili sme múzeum 
oravskej dediny a tradičný oravský jarmok. V jeden pekný 
augustový deň sme si urobili výlet do prírody spojený s ope-
kačkou. Toto stretnutie isto prispelo k utuženiu vzájomných 
vzťahov medzi členmi, pretože sa na ňom spomínali rôzne 
udalosti a medzi spomienkami sme si aj veselo zaspievali. 
V prvej polovici septembra sme už tradične navštívili trhy 
v poľskej Jablonke spojené s nákupmi. Koncom septembra 
sme dostali pozvanie na 15. ročník Lýry seniorov, ktorá sa 
tentoraz konala v Ružomberku.

V druhom polroku 2019 pokračovala vo svojich aktivitách 
aj spevácka skupina.

V júli sme sa zúčastnili brigády okolo kostola. Okopali 
a vyčistili sme záhony, dosadili kvety. Dňa 16. júna bola 
v našej farnosti odpustová slávnosť – naše speváčky prišli na 
svätú omšu v krojoch. Naďalej pripravujeme program na 
členské schôdze našej organizácie, najmä pri príležitosti 10. 
výročia založenia ZO JDS a k 75. výročiu SNP. Taktiež sme 
piesňami prispeli k dôstojnej oslave 75. výročia SNP, ktorá 
sa konala na Kečke 7. septembra 2019. Naše členky sa zúčast-
nili aj púte na Hedeš pri príležitosti narodenia Panny Márie. 

Dňa 25. septembra sa v Ružomberku uskutočnila prehliadka 
seniorských speváckych skupín – Ružomberská lýra, kde 
nechýbala ani naša spevácka skupina Lúžňanka. Starosta 
našej obce nás pozval 17. októbra na stretnutie s jubilujúcimi 
občanmi, kde sme svojim vystúpením spríjemnili ich sláv-
nosť. Pri príležitosti ukončenia pastiersko-ovčiarskej sezóny 
predseda SPPD pozval našu spevácku skupinu, aby svojimi 
piesňami spríjemnili posedenie našich občanov pri guľáši, či 
inom občerstvení. Tešíme sa na stretnutie s našimi deťmi 
v materskej škole a zodpovedne sa pripravujeme na vianoč-
né trhy.

A na koniec čo potrebujú seniori? Veľa? Málo? Nie nechce-
me hovoriť o peniazoch. Nielen peniazmi (či chlebom) je 
človek živý. Chceme pripomenúť niečo iné. Ide o prežívanie 
takého života seniorov, ktorý je zaujímavý, pestrý, ktorý 
človeka nadchýna, povzbudzuje k aktivite a teší sa z neho...

Janka Mydliarová, tajomníčka ZO JDS

poďakovanie aj vedeniu obce za ústretovosť pri riešení ochra-
ny pred požiarmi v našej obci.

Aj keď sme v tomto roku nemuseli zasahovať pri žiadnom 
požiari hasičskú techniku a vecné prostriedky sme udržiava-
li počas celého roka v akcieschopnom stave. Preveriť ich 
pripravenosť sme mali možnosť na okresnom cvičení v obci 
Valašská Dubová, ktoré sa uskutočnilo 6. októbra a zúčast-
nilo sa ho viac ako 80 členov zo 17 zborov z celého okresu. 
Novembrové daždivé počasie zase preverilo náš protipo-
vodňoví vozík, ktorý sme použili pri odčerpávaní vody zo 
zatopených pivničných priestorov v dvoch rodinných do-

moch v strede obce. V rámci preventívnej činnosti naši čle-
novia pod dohľadom preventivára obce vykonali protipožiar-
ne kontroly chát v katastrálnom území obce a u fyzických 
osôb vykonávajúcich podnikateľskú činnosť. 

Na záver by som chcel poďakovať všetkým tým členom, 
ktorí sa na uvedených činnostiach podieľali za ich obetavosť, 
ich rodinám za pochopenie, Vám milí spoluobčania za vašu 
podporu a tým členom, ktorí sa k nám hlásia ale medzi nás 
nechodia, aby si našli čas aj pre svojho blížneho.

Kamil Weiss  
veliteľ hasičského zboru
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NIEČO Z ČINNOSTI MS SČK LIPTOVSKÁ LÚŽNA

HRÁME PRE VÁS HRÁME!

Prešlo veľa času od posledného príhovoru k vám a my sa 
opäť stretávame na konci jedného úspešného roka a vedzte, 
že bol úspešný už len preto, lebo keby sme prispeli čo i len 
jedinou kvapkou krvi, ktorá bola nápomocná, tak je to pre 
nás úspech. Vzácnej tekutiny bolo ale oveľa, oveľa viacej 
a preto ďakujeme našim darcom a keby sme ďakovali na 
celú stranu, bolo by to aj tak málo. Máme aj ďalšieho jubi-
lanta v darovaní krvi. Je ním Marek Mlynarčík, ktorý 28. 08. 
2019 daroval krv po 50x. Jeho odhodlanie, nadšenie a odda-
nosť pre darovanie krvi je obdivu a závidenia hodná. Ďalší 
odber krvi plánujeme 16. 12. 2019, verím opäť na hojnú účasť, 
plnú nezištnej pomoci. Tento rok sa nám podaril, za pomoci 

Dychová hudba Lúžňanka mala aj v druhej polovici roka 
2019 pestrý program. Vystúpili sme v nabitom programe na 
Revúckych haluškách, kde bola ako vždy skvelá atmosféra. 
Na konci leta sme zahrali koncert aj na Zvolenskej oddychov-
ke, kam nás zavolali naši priatelia zo Zvolenskej kapely, 
ktorých ste tento rok mohli vidieť aj u nás. Na krásnom ná-
mestí rovno pod Zvolenským zámkom sme si hranie naozaj 
užili. Počas jesene sme ako každý rok spríjemnili svojou 
hudbou aj posedenie pre dôchodcov v našej obci, či zahrali 
nejaké súkromné akcie.

Teraz však cvičíme a skúšame krásne nové a staronové 
skladby a už sa veľmi tešíme, ako Vám ich predvedieme. Na 

Darcovia krvi.  Foto: archív SČK

  Foto: archív DH

budúci rok nás samozrejme čakajú skvelé akcie, či už to 
bude fašiangová bursa, ďalší ročník prehliadky dychových 
hudieb Lúžňanský barytón, či rôzne iné akcie, kde nás mô-
žete vidieť hrať.

Chceli by sme na konci roka 2019 poďakovať všetkým, 
ktorí nás počas celého roka sprevádzali, podporovali a akým-
koľvek spôsobom nám pomáhali robiť muziku, ktorá nás tak 
veľmi baví.

Prajeme Vám všetkým krásne a veselé Vianoce plné lásky 
a pokoja v kruhu najbližších a úspešné vykročenie do nové-
ho roka 2020.

DH Lúžňanka

finančnej dotácie Obecného úradu, taktiež servis AED (de-
fibrilátora). Po úvahách sme dospeli k rozhodnutiu, že by 
bolo vhodné umiestniť defibrilátor na viac verejne dostupné 
miesto, kde by bol v prípade potreby, čo najefektívnejšie 
využitý. Verím, že sa nám to podarí a spoločne vymyslíme 
spôsob, ako to uskutočniť. V našom spolku máme už plné 
ruky práce s prípravami na vianočné trhy. Tešíme sa na 
stretnutie sa vami pri vianočnom stromčeku, prevoňanom 
škoricou, medovníčkami a hlavne veselou a šťastnou náladou. 
Prajeme všetkým krásne prežitie Vianočných sviatkov, nech 
sú plné hojnosti a lásky.

MS SCK L. Lúžna – výbor
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FOLKLÓRNA SKUPINA LÚŽNAN
Je tu opäť vianočné obdobie, kedy sa rok z rokom stretá 

a všade cítiť sviatočnú náladu. Je tu ten čas, kedy hodnotíme 
svoju činnosť a bilancujeme svoju prácu. Inak to ani nie je 
ani vo FSk Lúžňan. Naša skupina má za sebou náročný, ale 
úspešný rok. Rok nových stretnutí, zážitkov, emócií a spo-
mienok. Rok 2019 nám priniesol veľa.

Kalendárny rok sme začali veselo a to Fašiangami. V našej 
dedine sme 2. marca robili „bursu“. Prešli sme celú dedinu, 
nohy nás boleli, ale stálo to za to. Naši obyvatelia boli srdeč-
ní, veselí a pohostinní, tancovala a spievala celá dedina. 
Spolu sme si spríjemnili toto fašiangové obdobie. Dňa 4. 3. 
sme sa zúčastnili fašiangového sprievodu v Ružomberku, 
kde sme aj vystupovali. Ďakujeme FS Liptov za pozvanie. 
Tento veselý čas sme zavŕšili tradičným pochovávaním basy 
v kultúrnom dome, ako vždy v utorok do polnoci. Prvý má-
jový víkend sme sa zúčastnili dlhoročnej družby u susedov 
bratov Čechov na Morave v Lužnej pri Vsetíne na ich obecnom 
jarmoku. Najviac času sme venovali nášmu vystúpeniu „Kra-
viarky“, ktoré sa konalo 13. júla v kultúrnom dome. Stretá-
vali sme sa 2x do týždňa, aby sme predniesli hodnotný 
umelecký a hlavne autentický zážitok. Ďalším cieľom nášho 
vystúpenia, bolo spojiť okolité dediny s podobný krojom, ale 
zároveň aj poukázať na určité odlišnosti v kroji. Veríme, že 
sa Vám,, Kraviarky“ páčili. Veru ani v lete sme nezaháľali, 
24. 8. sme spievali na Zápalkárni pri vláčiku Korýtko a koniec 
leta sme zavŕšili vo Valaskej Dubovej na ich obecnej akcii. 
Jeseň bola tiež bohatá a priniesla nám veľa príjemných akcií. 
Dňa 7. 9. na sa naša FSk Lúžnan podieľala na oslavách 75. 
výročia SNP a otvorení bunkra pri pamätníku SNP. Naši 
folkloristi si zahrali regrútov a ich rodiny. Vrátili sme sa opäť 
aspoň na chvíľu v čase a pripomenuli sme si, ako to bolo 
kedysi. Ďakujeme Slovenskému zväzu protifašistických bo-
jovníkov Liptovskej Lúžnej za pozvanie, bolo nám cťou. 
Druhý septembrový víkend sme cestovali do Vysokých Tatier 
na podujatie Goral na Gory, kde sme sa okrem vystúpenia 

  Foto: archív FS

na pódiu zúčastnili aj výstupu na Hrebienok. V októbri 5. 10. 
sa FSk Lúžnaň zúčastnila kultúrneho programu v susednej 
dedine Liptovské Revúce s názvom „Folklórna jeseň“. Toto 
milé podujatie vzniklo na podnet našich „Kraviarok“. Koniec 
roka zavŕšila tradičná Katarínska zábava, kde sme sa tešili 
hojnej účasti. Hostí sme potešili krátkym kultúrnym progra-
mom. Už nás čakajú len vianočné trhy v našej obci. Za spo-
menutie ešte stojí, že aj v priebehu tohto roka sme chodie-
vali na pozvanie na svadby „Vodiť tračky“.

Na záver by som sa chcela poďakovať všetkým členom 
FSk Lúžňan, za ich čas, obetavosť a chuť stretávať sa na úkor 
svojho voľného času a tak naďalej zachovávať naše tradície 
a zvyky a tešiť svojím pôsobením ostatných. Veľké ďakujem 
patrí aj naším rodinným príslušníkom, za ich pomoc, ocho-
tu a trpezlivosť, lebo s „umelcami“  to nie je vždy ľahké. 
Ďalej by som sa chcela poďakovať v mene našej skupiny 
pánovi starostovi a obecnému úradu za celoročnú podporu 
a spoluprácu. A samozrejme ďakujeme všetkým ľuďom dob-
rej vôle, za akúkoľvek pomoc, radu, povzbudenie. V mene 
FSk Lúžňan prajeme všetkým príjemne vianočné sviatky 
a šťastný Nový rok 2020.

Zdenka Šimková

Z NAŠEJ MATRIKY
V zmysle Zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov, ktorý nadobudol účinnosť 25. 05. 2018 a nariadenia 

Európskeho parlamentu a Rady (EÚ) 2016/679 (GDPR) o ochrane fyzických osôb pri spracúvaní osobných údajov 
a o voľnom pohybe takýchto údajov, obec nie je oprávnená zverejňovať údaje o narodených deťoch, zomrelých občanoch 
a občanoch, ktorí uzavreli manželstvo. Na základe uvedeného zverejňujeme iba všeobecné štatistické údaje.

ŠTATISTIKA: Narodení: 29, z toho 14 chlapcov, 15 dievčat. Prisťahovaní: 24, z toho 11 mužov, 13 žien. Odsťahovaní: 
29, z toho 10 mužov, 19 žien. Umretí: 28, z toho 15 mužov, 13 žien. Uzavretie manželstva v obci: 10. Uzavretie man-
želstva mimo našej obce: 20. Počet obyvateľov k 15. 12. 2019: 2785, z toho 1392 mužov, 1393 žien.

PhDr. Eva Veselovská, matrikárka
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OKTÓBER – MESIAC ÚCTY K STARŠÍM
Jeseň je dar, verte tomu. Jeseň je krásna a poetická, je to 

čas, kedy sú stromy odeté v pestrofarebnom šate. Skúpe sl-
nečné lúče babieho leta sa predierajú spoza mrakov a chlad-
ný vietor nám hladí naše tváre. Ale jeseň nám aj zúročí celo-
ročnú námahu a v živote prinesie múdrosť, pokoj a vyrovna-
ný pohľad na život. Staroba je výzva. Pripomína nám, aby 
sme nestrácali čas a jeden druhému práve teraz povedali 
milé slovo, že sa máme radi. Všetko na svete môže človek 
zastaviť, každý pohyb, každý nepokoj, čo však nezastaví, 
nespomalí, je čas. Čas plynie ako rieka nášho života. Míňa 
sa deň za dňom, rok za rokom. Starnutie prichádza pomaly, 
nenápadne. Nedá sa tomu vyhnúť. Sem-tam vás niečo zabo-
lí, objaví sa vráska, skôr, či neskôr obelejú vlasy. Každý 
malý chlapec, dievča bude raz dedko – babka. Nezabúdajme, 
všetci raz budeme starí. Úcta k starším by mala byť hlavne 
spontánna a sústavná, veď starší ľudia si ju zaslúžia. Vekom 
nadobudli rôzne skúsenosti, ktoré môžu odovzdať mladším. 
Nezabudnime na pozdrav, ktorý je najjednoduchším preja-
vom ľudskej spolupatričnosti a rešpektovania iných ľudí – bez 
rozdielu veku.

Ani my nezabúdame na našich seniorov a pri príležitosti 
mesiaca úcty k starším, sme pripravili posedenie pre našich 
jubilantov. Dňa 17. 10. 2019 sme pozvali všetkých oslávencov, 
ktorí sa v tomto roku dožili 60, 65, 70, 75, 80 a 85 rokov. 
Spolu ich bolo 137. Pre našich oslávencov sme pripravili 
občerstvenie a malý darček. V kultúrnom programe sa pred-
stavili deti z nášho folklórneho súboru Lúžňanček. Ich do-
jemné vystúpenie potešilo srdcia všetkých prítomných. 
O výbornú a neopakovateľnú atmosféru sa postarala dycho-
vá hudba Lúžňanka, ktorá už tradične zabáva našich hostí 
a tiež Folklórna skupina pri JD v Liptovskej Lúžnej. Ich vy-
stúpenie dojalo našich hostí, všetci si s nimi zaspievali aj 
rezko zatancovali. Dúfame, že naši oslávenci sa cítili príjem-
ne a na toto popoludnie budú ešte dlho spomínať.

  Foto: archív OcÚ

Milí naši jubilanti, prajeme Vám pevné zdravie, veselú 
myseľ, veľa úsmevu, elánu a radosti zo života. Prežite ďalšie 
roky obklopení láskou, úctou a pozornosťou svojich najbliž-
ších a dni vášho zrelého veku prepletené vďačnosťou nás 
všetkých. Nech je vaša jeseň plná farieb, z ktorých každá 
bude znamenať jedno krásne prežité obdobie života.

PhDr. Eva Veselovská
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SPRÁVY Z FARNOSTI

URBÁR

Rok 2019 sa končí a je to aj príležitosť na bilancovanie 
a vydaniu počtu z hospodárenia. Farnosť je samostatným 
právnym subjektom, ktorý hospodáril len z prostriedkov, 
ktoré dostal od dobrodincov, z milodarov, z prenájmu 
farského majetku a z príspevku od obecného úradu.

Hospodárskych aktív bolo viacero a všetky smerovali 
k tomu, aby boli v prevádzke schopnom stave budovy, kto-
ré vlastníme a k zabezpečeniu činností, ktoré vykonávame.

Každú nedeľu a prikázaný sviatok spoločne prispieva-
te na prevádzku farnosti (kostola a farského úradu) a na 
opravy spojené s jej objektmi. Ich konkrétnu výšku, dopĺ-
ňanú každý týždeň, si môžete pozrieť na nástenke vo 
vchode do kostola.

Konkrétnejšie, na začiatku roka bolo do kostola inšta-
lované nové ozvučenie, v jarných mesiacoch sme vytvo-
rili nové spovedné miestnosti, v letnom období sme vy-
maľovali vstupnú chodbu do kostola, priestor pod chórom, 
chrámové stĺpy, na jeseň sme vymenili dvere do sakristie, 

Vážení urbárnici, občania, 
prvýkrát v novodobej histórii nášho spoločenstva využí-

vame možnosť prihovoriť sa Vám v predvianočnom období 
v Lúžňanskom hlásniku. Čas Vianoc a nový rok sú za dvera-
mi a nám sa opakovane ponúka príležitosť aspoň na chvíľu 
sa zastaviť a zamyslieť nad tým, čo nám uplynulý rok prinie-
sol, čo sa nám podarilo a čo nie. Urbariát PS Liptovská Lúžna 
prešiel v posledných rokoch pomerne búrlivým vývojom. 
Postihli nás prírodné katastrofy, personálne zmeny, ale aj 
legislatívne turbulencie. Obrovská veterná kalamita Žofia, 
ktorá kruto zasiahla našu oblasť a ktorej následky vidíme 
a cítime, bola akoby predzvesťou ďalších nepríjemných uda-
lostí, s ktorými bojujeme dodnes. Nie je to len prebytok 
dreva na trhu z dôvodu podobných kalamít v okolitých štá-
toch a samozrejme neadekvátna cena za túto hmotu, ale 
predovšetkým premnoženie podkôrneho hmyzu, ktoré po-
stupne prerástlo do kalamitného stavu. Korunou všetkého 
je legislatíva. Na rôznych úrovniach sa prijímajú zákony, 
nariadenia a opatrenia zasahujúce do našich vlastníckych 
práv bez predchádzajúcich konzultácií a diskusií. Štát pod 
obrovským vplyvom rôznych občianskych združení vydáva-
júcich sa za jediných správnych a zodpovedných absolútne 
nepočúva a nerešpektuje názory vlastníkov, lesníkov a iných 
odborníkov s patričnými skúsenosťami a vzdelaním. Pri 
pohľade na holé pláne je ťažké presviedčať verejnosť, že to, 
čo vidia, nie je dielom bezhlavej náhodnej ťažby, ale iba 
odstraňovanie následkov veternej alebo kôrovcovej prírodnej 
kalamity. Naše spoločenstvo okrem napĺňania primárnych 
cieľov vynakladá nemalé úsilie a zdroje, aj v spoločenskej 
a kultúrnej oblasti. Snažíme sa v primeranej miere prispieť 
k všeobecnému rozvoju našej obce, predovšetkým vzájom-
nou spoluprácou s jej vedením, ale aj s jednotlivými zložka-
mi a občianskymi združeniami. Materiálne sme pomohli pri 
budovaní zvonice na vyšnom cintoríne, futbalovému klubu 
kontinuálne pomáhame pri budovaní areálu okolia ihriska, 
SZPOB sme materiálne pomohli pri budovaní bunkra pri 
pamätníku SNP. Zapájame sa pri aj organizovaní rôznych 
spoločenských a kultúrnych akcií organizovaných v obci. 
Snažíme sa, aby naša pomoc bola recipročná, to znamená 
aby sme si boli všetci vedomí skutočností, že nič nie je za-

pokračovali v zateplení WC pri kostole, urobili menšie 
terénne úpravy a dokonca roka ešte budú vymenené dvoj-
krídlové vnútorne dvere pod chórom. Na farskej budove 
sme opravili a dokončili fasádu, dokončili úpravu farské-
ho dvora a oplotenia.

K 8. decembru predstavovali príjmy zo zvončeka a zbierok 
28.298,98 Eur, príspevok obce 1.500,– Eur, nájomné 156,84 
Eur. Výdaje 26.193,54 Eur, z toho na kostol 9.325,94 Eur 
(bohoslužobné 506,12 Eur, energie 1.069,22 Eur, opravy 
7.750,60 Eur), na faru 9.161,44 Eur (kancelárske 710,18 Eur, 
energie 1.839,90 Eur, opravy 6.610,76 Eur), splátka dlhu 
4.000,– Eur, odoslané zbierky 2.867,– Eur a dane a poplat-
ky obci a daniarom boli 206,90 Eur.

Chcem úprimne poďakovať všetkým ochotným darcom 
za finančné dary a príspevky na chod, opravy, zveľaďova-
nie našej farnosti.

Jozef Trstenský, 
farár

  Foto: archív URBARIÁTU

darmo. Ak niečo dostanem, musím to nejakým spôsobom 
refundovať. Jedným z našich cieľov je taktiež prispieť k es-
tetickému skrášľovaniu samotnej obce a jej okolia. Investu-
jeme postupne do úpravy objektu Urbariátu. Snažíme sa aby 
naše spoločenstvo malo nie len slušný image, ale aj prime-
raný vzhľad. V rámci udržania stavu prírody a okolia obce 
sa snažíme o to, aby naše jednotlivé sklady drevnej hmoty 
boli v čo najväčšej miere usporiadané, a po ukončení odvozu 
aj upravené. Viem, že nie vždy je to podľa predstav občanov, 
ale nie vždy je to aj úplne možné. Preto chcem využiť túto 
príležitosť a požiadať všetkých občanov o trpezlivosť, pocho-
penie a empatiu ak sa v ich okolí vyskytujú činnosti súvisia-
ce s ťažbou, alebo predajom dreva. Do najnavštevovanejších 
dolín v našej obci sme nainštalovali zberné koše na odpadky 
s informačnou tabuľou. Tieto pravidelne vyprázdňujeme na 
vlastné náklady. Sme presvedčení, že aj takýmito maličkos-
ťami prispejeme k čistejšej prírode. Chcel by som touto 
cestou oceniť aj dlhoročnú spoluprácu s Fitness club. Som 
presvedčený, že naše spoločenstvo má v súčasnej dobe ko-
rektné a plnohodnotné vzťahy so všetkými zložkami v obci, 
od vedenia obce, cez požiarnikov, ovčiarov, turistov a v ne-
poslednej miere aj s Komposesorátom Liptovská Lúžna.
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11. ROČNÍK TURNAJA V MINIFUTBALE O POHÁR STAROSTU OBCE
10. augusta 2019 sme odohrali pravidelný každoročný 

turnaj o pohár starostu obce v mini futbale. Turnaj sa odohral 
na ihrisku s umelou trávou za telocvičňou pri ZŠ. Turnaja sa 
tento rok zúčastnilo šesť mužstiev, ktoré hrali medzi sebou. 
Po základných zápasoch boli vyhodnotené výsledky vzájom-
ných zápasov šiestich mužstiev, pričom najlepšie dva hrali 
finále a mužstva na treťom a štvrtom mieste hrali o tretie 
miesto.

Turnaja sa zúčastnili tieto mužstvá: HUSÁKOVE DETI, 
SERAFINS EAGLES, HANČURKA TEAM, BIEDNÉ STROJE, 
FC MAREK A DIVOKÉ KOMBAJNY.

Turnaj bol vyrovnaný a o postupe medzi najlepšiu štvo-
ricu rozhodoval jediný gól, kde na úkor mužstva Serafins 
postúpili Husákové deti. Toto mužstvo vzniklo zlúčením 
v minulosti dvoch najúspešnejších mužstiev a to Goranov 
a Skalných.

Súboj o tretie miesto medzi mužstvami Husákove deti 
(HD) a Hančurka bol najdramatickejším zápasom turnaja 
a nechýbali v ňom emócie. Výsledok sa prelieval ako na 

HUSÁKOVE DETI.

Prvé miesto v turnaji.

Víťazi turnaja.

FC MAREK.

Účastníci turnaja.

Čo nás čaká v budúcnosti? Okrem každodenných povin-
nosti je to predovšetkým neustály zápas o naše vlastnícke 
práva, o ekológiu, o prírodu. Ale nie len pre vyvolených, ale 
pre všetkých, ktorým záleží na tom, kde a v akom prostredí 
žijeme. Preto si držme palce a snažme sa každý v rámci 
svojich možností prispieť k dosiahnutiu tohto cieľa.

Na záver chcem popriať v mene výboru a DR všetkým 
členom a členkám nášho spoločenstva, ale aj všetkým obča-
nom našej obce šťastné a pokojné vianočné sviatky a úspeš-
ný nový rok 2020.

predseda urbariátu
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FITNESS CLUB RT ODDIEL KULTURISTIKY
Začiatkom uplynulého roka nás postihla strata priateľov 

nášho oddielu. Najskôr sme sa rozlúčili s naším podporova-
teľom, človekom, ktorý nám nikdy neodmietol v ťažkých 
začiatkoch oddielu pomôcť – s Jankom Šalátom. Krátko na 
to nás opustil zakladajúci člen klubu, dlhoročný podpredse-
da oddielu, človek s ktorým som rád trávil aj chvíle v súkro-
mí, náš drahý Jožko Dudáš. Chalani, česť Vašej pamiatke.

Štvrťrok sme, ako každoročne, uzavreli stolnotenisovým 
veľkonočným turnajom TOPSPIN 2019. Víťazom sa stal Pavol 
Veselovský (Lingoš).

Sme radi, že už za tie roky fungovania máme stabilných 
návštevníkov, no potešia nás vždy nové tváre, hlavne mladých 
ľudí, či už chalanov a na prekvapenie sa čoraz viac hlási u nás 
zastúpenie nežného pohlavia. Nesmiem zabudnúť poďakovať 

sa za materiálnu alebo finančnú pomoc všetkým prispieva-
teľom, no hlavne firmám Branislava Veselovského a Petra 
Dudáša, firme ELPRA, SPDP Lúžňan a vedeniu obecného 
úradu na čele so starostom Albínom Husarčíkom.

Už niekoľkoročnou našou tradíciou sa stalo organizovanie 
brigád pri našich prameňoch – Medokýšoch Kubo a Maťo. 
Žiaľ, účasť verejnosti je žalostná. Chápem, že je uponáhľaná 
doba, no my občania sme tieto pramene dostali od svojich 
predkov, starých otcov, otcov a je naša povinnosť ich chrániť 
a zveľaďovať a viesť k tomu aj mládež. Každý sa vie sťažovať 
a hundrať, pri pive nadávať, že obec nič nedala pre neho no 
treba začať od seba a dať niečo najskôr obci.

Podarilo sa nám za výraznej pomoci starostu obce, firmy 
Braňa Veselovského, Urbariátu, SPDP Lúžňan a pár fajn ľu-

LYŽIARSKY ODDIEL – TJ PARTIZÁN LIPTOVSKÁ LÚŽNA
V druhom polroku 2019 sa členovia LO stretli na via-

cerých brigádach súvisiacich s prípravou lyžiarskeho 
areálu, vleku a ratraku na novú sezónu 2019/2020. 
Strojníci pripravili všetky časti vleku na každo-
ročnú revíziu a následne vykonali aj potrebnú 
údržbu ratraku.

Všetky aktuálne informácie ohľadom začiatku 
sezóny a plánovaných akciách budú zverejnené 
na www.lyziariluzna.eu alebo na FB stránke lyžiar-
skeho oddielu. V prípade priaznivého počasia plánujeme 
zorganizovať tradičný lyžiarsky a skialpinistický pretek, 
vytvoriť trať pre bežkárov za cintorínom na nižnom kon-

ci a uskutočniť Lyžiarsko-turistický prechod Korytnica – 
Lipt. Lúžna.

Touto cestou by sme Vás chceli pozvať na svah 
pod Čiernym Vrchom a podporiť nami organizo-
vané akcie.

V závere chceme poďakovať všetkým členom 
s rodinami za ich prácu a trpezlivosť, všetkým 
podporovateľom za pomoc pri fungovaní LO 

a popriať všetkým občanom našej obce pokojné pre-
žitie vianočných sviatkov v kruhu svojich najbližších 
a úspešný vstup do nového roku 2020.

Výbor LO

vážkach. HD viedli 2:0 ale Hančurka obrátila stav na 2:5. HD 
však v nadstavenom čase vyrovnali na 5:5 a obsadili tretie 
miesto, čím zopakovali vlaňajšie umiestnenie Skalných. 
Hančurka po vlaňajšom druhom mieste skončila štvrtá.

Vo finále 11. ročníka sa stretli mužstvá Biedné stroje a FC 
Marek. V tomto zápase viedlo mužstvo FC Marek ale Biedné 
stroje otočili výsledok a aj keď FC Marek doťahovali stav, 
remizovať sa im nepodarilo aj zásluhou niekoľkých lacných 
gólov, ktoré dostali. A tak nakoniec prehrali 8:6. Ale druhé 
miesto je pre FC Marek veľkým úspechom po výsledkoch 
z predchádzajúcich rokov. Biedné stroje tak obhájili víťazstvo 
z minulého roka a zvíťazili tretíkrát za sebou. Nadviazali tak 
na úspešné mužstvá Skalných – zvíťazili v prvých dvoch 
ročníkoch a Goranov – zvíťazili šesťkrát za sebou. Takže len 

tri mužstva zvíťazili v jedenásťročnej histórii turnaja, pričom 
pamätné sú najmä finálové súboje Goranov a Skalných.

Všetci futbalisti podávali snaživé výkony a tak sa posta-
rali o príjemný športový zážitok.

O tretie miesto: Hančurka – Husákove deti 5:5. Finále: 
Biedné stroje – FC Marek 8:6. Najlepší brankár: Michal 
Martvoň (Biedné stroje). Najlepší hráč: Maťo Staš (FC Ma-
rek). Najlepší strelec: Andrej Glemba – 16 gólov, (Biedné 
stroje).

Podujatie malo veľmi dobrú úroveň, počasie nám prialo. 
Tešíme sa na ďalší ročník 2020. V budúcom roku organizu-
jeme aj Medzinárodný futbalový turnaj priateľstva, na ktorý 
Vás 11. 7. 2020 srdečne pozývame.

Ing. Albín Husarčík, starosta obce
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ďom, ktorí prispeli aj materiálne trochu poupravovať okolie 
prameňa Maťo a Kubo. Spoločne sme osadili oplotenie pri 
oboch prameňoch, vysadili v okolí smreky a zrekonštruova-
li prístupovú lavičku cez potok. Budúci rok chceme pokra-
čovať v opravách okolia. Nesmiem zabudnúť na skutočne 
korektné vzťahy s vedením Urbariátu. Verím, že návštevníci 
posilňovne si všimli investície, či už do budovy ako aj zmenou 
vykurovania i zvýšeniu komfortu v posilňovni, stále pribú-
dajúcimi strojmi a náčiniami na tréning.

Musíme sa prispôsobiť aj smerniciam prevádzky posil-
ňovne a hygieny, z tohto dôvodu uvažujeme v budúcnosti 
vymeniť podlahu podobnú tej, čo je v centrálnej časti. Je to 
investícia okolo 800 – 1000 Eur, takže pôjdeme postupne. 
Som rád, že kmeňový členovia oddielu sledujú trendy vo 
fitness a zúčastňujú sa školení ohľadom stravovania a trénin-
gových metód, ktoré uplatňujú v prípade záujmu u našich 
klientoch.

Potešilo ma a je mi cťou, že ma pán starosta oslovil, aby 
som pomohol pri prípravách osláv 350. výročia založenia 

obce. Keďže mám nemalé skúsenosti s organizovaním podu-
jatí nielen športových alebo kultúrnych v obci ale aj na 
vyššej úrovni vo svojej profesii. Budem sa snažiť nesklamať 
dôveru starostu a potešiť očakávania obyvateľov obce.

Priatelia, želám Vám všetkým v mene nášho oddielu 
krásne Vianoce, úspešný krok do nového roka, veľa zdravia 
a veľa dôvodov na úsmev.

S pozdravom
R. Tišťan

predseda oddielu  
ZDRAVIE SILA KRÁSA

Účastníci brigády pri medokyšoch: Rastislav Tišťan, Viktor 
Veselovský, Kamila Tišťanová, Ján Očenáš, Matej Staš, Štefan 
Lietavec, Kristián Jánošík, Milan Hlad, Martin Záhradník, 
Vladimír Lietavec, Milan Fongus, Miroslav Črep, Peter Bulla, 
Dávid Tišťan, Ing. Albín Husarčík.

Za prípravu občerstvenia, chutného závinu ku káve ďa-
kujeme Ľudmile Tišťanovej a Veronike Veselovskej.

Medokýš Maťo.  Foto: archív Fitness club RT

AKTIVITY KST LIPTOVSKÁ LÚŽNA V ROKU 2019
V roku 2019 má KST 43 členov, ktorí sa zúčastňovali turis-

tických akcií, ktoré boli naplánované členmi. Rok sme začali 
z ostra. 5. januára sme pripravili a uskutočnili už 12. ročník 
sánkarských pretekov o cenu Prievalca, kde sme mali aj prob-
lémy (uvidíme či túto akciu ešte budeme robiť, kde veľké 
úsilie členov s prípravou ako aj samotnými pretekmi znechu-
tí pár neoverených a nepravdivých článkov na sociálnej sieti 
a v médiách). Ešte v januári sme stihli usporiadať 33. ročník 
pretekov na igelitových vreciach, ktorý sa už tradične konal 
na Vlčej jame. Vo februári sa 7 členov zúčastnilo lyžiarskeho 
prechodu Korytnica – Liptovská Lúžna, kde ich hrou a spevom 
vyprevádzala aj naša členka Adriána Beloritová. V marci 18 
členov brigádnickou činnosťou čistilo pasienky pre SPDP 
Lúžňan nad Meandrami Lúžňanky. Marec bol aj mesiacom, 
keď 7 členov oddielu zdolalo výstup na HRB (geografický 
stred Slovenska). Začiatkom apríla bola zahájená turistická 
sezóna regiónu Liptov na Malinom Brde. V rámci oddielu sme 
zahajovali sezónu na Babe nad Korytnicou, kde v kruhu 
priateľov a kamarátov s turistiky oslávili okrúhliny 60. rokov 
aj dvaja naši členovia Pavol Chovanec a Vladimír Veselovský 
(Jurina), kde im ostatní členovia zablahoželali a odovzdali 
spomienkové dary. Apríl sa tiež niesol v duchu turistiky 
a najmä počas veľkonočných sviatkov, kde namiesto objeda-
nia sa, pitia a sedenia pri televízore 14 členov cez Veľkonočnú 
nedeľu vystúpilo na Sidorovo a v pondelok 8 členná výprava 
Šibačkový výstup na Liptovský hrad. Posledný aprílový víkend 
ešte 3 členovia za daždivého počasia zdolali aj kamenistý Šíp 

nad Stankovanmi. V máji 2 členovia vystúpili na Sinú v rám-
ci akcii v regióne Liptov. Jún už tradične patrí výstupu v su-
sednom chotári na Prednú Maguru, ktorý usporadúva Dar-
mošľap Partizánska Ľupča a naši 4 členovia sa ho zúčastnili. 
V tomto istom mesiaci sa v Liptovskom Hrádku na Borovej 
Sihoti konal aj 8. ročník stretnutia turistov Liptova a pri tejto 
príležitosti bol nášmu dlhoročnému členovi a terajšiemu 
predsedovi KST Liptovská Lúžna, Štefanovi Črepovi, odovzda-
ný zlatý odznak KST. Júl, tretí víkend, už po 37. krát patril 
Hviezdicovému výstupu na Veľkú Chochuľu usporadúvaný 
našim oddielom, na ktorom sa zúčastnilo približne 80 účast-
níkov z rôznych častí Slovenska. Druhý augustoví víkend už 
patrí Salatínskym návratom. Táto akcia sa začala už roku 1972, 
kde sme stanovali v Ráztockom sedle ale v rámci ochrany 
prírody sme sa s táborením presťahovali do Kontíny. Ako 
každý rok, tak aj tento sa počas návratov konal výstup na 
Veľký Salatín, ktorého sa zúčastnili aj milovníci prírody z dru-
žobnej obce Lužná (u Vsetína). V októbri sa konalo pár akcií, 
z ktorých môžeme spomenúť 26. ročník výstupu na Chabenec 
z osady Magurka, ktorého sa pravidelne zúčastňujú aj naši 
členovia, tento rok boli 4. Ďalšou akciou bolo uctenie si pa-
miatky obetí hôr na Symbolickom cintoríne na Popradskom 
plese, 6 členov a popri tejto akcii aj 3 naši členovia vyšlapali 
na Ostrvu, ktorá sa nachádza nad Popradským plesom. De-
cember je mesiac, ktorému patrí ukončenie letnej turistickej 
sezóny, ktoré sa konalo tretí víkend na Železnom. Na tejto 
akcii sme bilancovali akcie ktoré sme mali naplánované, 
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  Foto: archív KST

Účastníci z družobnej obce Lužná u Vsetína.

Z ČINNOSTI SERAFIN’S EAGLES
Mužstvo Serafins Eagles v súťažnom ročníku 2018/2019 

hralo v súťaži Liptovská hokejová liga, ktorá sa hrá v Liptov-
skom Mikuláši. Súťaže sa zúčastňujú hlavne mužstva z Lip-
tovského Mikuláša a blízkeho okolia. Jej základnú časť sme 
skončili na peknom druhom mieste, čím sme si vybojovali 
automatický postup do semifinále divízie B. V semifinále 
sme sa stretli s mužstvom Sharks, ktorému sme po veľmi 
vyrovnanom boji podľahli v dvoch zápasoch (2:4 a 4:5). 
Sklamaní po semifinálovej prehre sme nastúpili na súboj 
o tretie miesto proti mužstvu Barance. Po veľkom boji sa 
nám napokon podarilo získať bronzové medaily a v celku 

úspešne tak zakončiť náš prvý a zatiaľ posledný ročník 
v súťaži.

Po tejto skúsenosti sme chceli skúsiť niečo nové a preto 
sme sa prihlásili do Oravskej hokejovej ligy na sezónu 
2019/2020. Po odohratí 10 zápasov v tejto súťaži naša obec 
figuruje na priebežnom 2. mieste. Úroveň ligy je na dobrej 
úrovni a zúčastňujú sa jej viacerí bývalí hokejisti. Pevne ve-
ríme, že budeme pokračovať v dobrých výsledkoch a opäť 
sa nám podarí zabojovať o najvyššie priečky.

Tento rok sme v obci rozbehli aj ďalší populárny šport, 
a síce florbal. Spolu s novými členmi sa nám z nemalých 

premietanie videa a fotografií zaznamenaných z akcií a čo 
nás ešte čaká a malá príprava na VČS. Preberali sme informá-
cie o výstavbe rozhľadne na Meandroch Lúžňanky. Výbor 
KST Vás pozýva na jubilejný 30. ročník Štefanského výstupu 
na Salatín a 16. ročník Silvestrovského výstupu na Fedorku, 
ktorým ukončíme rok 2019 tak ako sa na turistov patrí, v horách.

Všetky naše akcie, ktorých sa zúčastňujú naši členovia, 
či už doma v katastri obce, v regióne Liptov, po horách Slo-
venska alebo aj za hranicami sú zachované a na pamiatku 
pre ďalšie generácie vedené v kronikách turistického oddie-
lu.

Touto cestou chceme povedať ĎAKUJEME Obci Liptovská 
Lúžna a ľuďom, ktorí nás podporujú pri príprave akcií a ich 
usporiadaní na zviditeľnení Obce Liptovská Lúžna a tým aj 
nás „turistov z Lúžnej“.

Výbor a členovia KST v Liptovskej Lúžnej prajú občanom 
obce krásne a pokojné prežitie vianočných sviatkov a veľa 
zdravia do nového roku 2020.

HORÁM ZDAR! !!
za KST predseda

Štefan ČREP



– 14 –

OFK LIPTOVSKÁ LÚŽNA
Vážení športoví priatelia,

výkonný výbor zvolený 2017 v tomto zložení: Prezident 
– Marek Oravec, Viceprezident – Mgr. Martin Mihálik, Ta-
jomník – Peter Veselovský(Krčmár), Ekonóm – Ing. Peter 
Staš, Členovia –  Jozef Kajda, Pavol Fongus, Daniel Veselov-
ský, Dozorná rada – Ing. Albín Husarčík, Miroslav Fides, 
Jaroslav Bulla.

Jesennú časť ročníka 2019/2020 sme skončili na 8 mieste. 
Náš cieľ je ostať stále v najvyššej okresnej súťaži, teraz je to 
6. liga a udržať všetky mládežnícke mužstvá v súťažiach, 
v ktorých sú momentálne, i keď bojujeme s nedostatkom 
populácie. Máme tri mládežnícke mužstvá, čo zo susedných 
obcí, ale aj v celom Ružombersko-Mikulášskom okrese má 
málokto. Stojí to veľké úsilie, či finančné alebo ľudské zo 
strany jednotlivých ľudí, ktorí musia zadarmo na úkor svojich 
rodín 4- až 5-krát v týždni sa venovať mládeži a „A“ mužstvu 
OFK L. Lúžna.

Každý rok sa nám zvyšujú náklady na chod klubu. V roku 
2020 máme 60. výročie založenia futbalu v L. Lúžnej. Chce-
me si uctiť toto výročie so cťou a nechceme, aby toto výročie 
bolo koniec futbalu v L. Lúžnej.

Preto sa výkonný výbor snaží získať financie na chod 
klubu OFK, kde hlavný sponzor je obec a pod ktorou hlavič-
kou hráme ako OFK.

Samozrejme, že si hľadáme aj iných sponzorov, ale ak to 
nebude firma z L. Lúžnej, tak to nie je srdcovka a tým pádom, 
je to pre klub OFK ťažké, lebo v L. Lúžnej nie je väčší spon-
zor ako obec ochotný podporiť futbal.

OFK je jediná organizácia, ktorá vychováva mládež v troch 
kategóriách v podstate od roku 1998 a nielen v obci, ale aj 
v Ružombersko-Mikulášskom okrese. To má málokto.

Týmto chcem povedať všetkým občanom obce L. Lúžna 
a zároveň poslancom obecného zastupiteľstva, že dotácie, 

ktoré nám schvália na jednotlivé súťažné ročníky, sú najlep-
šie investované financie pod heslom „zober loptu a nie dro-
gy“.

S úctou
Marek Oravec 
Prezident OFK

A MUŽSTVO

Do jesennej časti nového ročníka 2019/20 sme vstúpili 
tradičným turnajom doliny na domácom ihrisku, ktorý nám 
vôbec nevyšiel a skončili sme na tretej priečke. Bolo vidieť, 
že na domácom ihrisku nevieme odohrať dobré zápasy, 
chýba nám viac trpezlivosti a zodpovednosti pri hre. Hráči 
robia veľa chýb pri nahrávkach, v obrannej činnosti nedostu-
pujú hráčov k tomu ešte nepremenia 100 % šance na gól 
a potom sú tie výsledky také aké sú. Môžem ich však pochvá-
liť za zápasy na ihriskách súperov, kde sa nám viac darilo 
a z 18 bodov, ktoré sme získali po jesennej časti sme 11 
uhrali u súpera. Jesenná časť súťaže nám ukázala na čom 
budeme musieť v zimnej príprave popracovať a v jarnej čas-
ti súťaže vylepšiť. Hlavne by sme chceli v domácich zápasoch 
výkonmi urobiť väčšiu radosť fanúšikom. Moje poďakovanie 
patrí všetkým hráčom za reprezentáciu obce, taktiež ďakujem 
môjmu asistentovi Janovi Veselovskému a vedúcemu mužstva 
Jaroslavovi Bullovi za chod A-mužstva. V neposlednom rade 
ďakujem celému výboru, všetkým funkcionárom a ostatným 
členom OFK Liptovská Lúžna a taktiež lúžňanskému fanklu-
bu. Na záver prajem všetkým naším hráčom, členom a fanú-
šikom príjemné prežitie vianočných sviatkov a šťastný nový 
rok 2020.

Peter Veselovský 
Tréner A-mužstva

vlastných finančných prostriedkov podarilo kúpiť do telo-
cvične mantinely, ktoré sú nevyhnutné na prevádzkovanie 
tohoto športu. Tieto mantinely využívajú aj deti zo základnej 
školy. Veľmi nás potešilo, že tento šport prilákal veľa odhod-
laných miestnych športovcov, nielen z radov mužov! Mužstvo 
sme prihlásili do Ružomberskej mestskej ligy, kde zbierame 
prvé skúsenosti. Liga už má v meste dlhšiu tradíciu a nastu-
puje v nej viacero kvalitných hráčov, prevažne z Ružomber-
ka a blízkeho okolia.

Dňa 28. decembra 2019 pozývame všetkých priaznivcov 
florbalu na 1. ročník florbalového turnaja v telocvični v Ráz-

tokách. Všetci ste srdečne vítaní. V prípade priaznivého po-
časia plánujeme urobiť aj ľad na asfaltovom ihrisku v Rásto-
kách. Začiatkom nového roka by sme veľmi radi usporiada-
li hokejový turnaj, všetko však závisí od počasia.

Na záver by sme radi poďakovali vedeniu obce, poslancom 
obecného zastupiteľstva, riaditeľovi ZŠ a v neposlednom 
rade našim fanúšikom za pomoc a podporu. Všetkým svojím 
priaznivcom prajeme príjemné prežitie vianočných sviatkov 
a šťastný Nový rok 2020.

Serafins Eagles

  Foto: archív Serafins Eagles
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DORAST

V jesennej časti súťaže 2019-2020 začal dorast súťaž s je-
denástimi hráčmi vrátane lavičky.

Na súťaž 5. ligy dorastu je to žalostne málo. Odohrali sme 
polovicu zápasov v neúplnej zostave.

Napríklad v Liptovskom Hrádku hralo len sedem hráčov. 
Takýto nízky stav hráčov si ani nepamätám, vysvetľujem si 
to slabším záujmom o tento šport a nedostatočným prísunom 
hráčov od žiackeho mužstva. Niektorí hráči dorastu odišli 
bez vysvetlenia a skončili s futbalom. Momentálne je jeden 
hráč zranený, jeden je v zahraničí a ďalší šiel hrať vyššiu 
súťaž do Liptovského Mikuláša. Aby nás bolo v základnej 
zostave aspoň jedenásť, hrali za dorast traja 14-roční žiaci. 
V jesennej časti súťaže sme sa umiestnili na poslednom 
mieste, ale dúfam, že to v jarnej časti vylepšíme.

Na záver by som chcel poďakovať hlavne hráčom, ktorí 
odohrali všetky zápasy, pristupovali zodpovedne k tréningom 
a k zápasom. Taktiež ďakujem vedúcemu mužstva Pavlovi 

Fongusovi za spoluprácu, funkcionárom futbalového oddie-
lu ale aj skalným fanúšikom dorastu za podporu.

Prajem Vám príjemné prežite Vianoc a veľa úspechov 
v jarnej časti súťaže.

Jozef Veselovský Mender 
Tréner dorastu

Futbalový kemp Rudolfa Daubnera.  Foto: archív OcÚ

A-mužstvo  Foto: archív OFK

6. LIGA DOUBLE STAR BET

klub zápasy výhry remízy prehry skóre body

1. Liptovský Ján 13 9 2 2 34 : 8 29

2. Lipt. Sliače 13 9 2 2 32 : 17 29

3. LM - Palúdzka 13 8 1 4 29 : 18 25

4. Važec 13 7 2 4 31 : 18 23

5. Ľubeľa 13 7 2 4 31 : 19 23

6. Lipt. Teplá 13 6 3 4 33 : 26 21

7. Lipt. Kokava 13 6 3 4 28 : 21 21

8. Lipt. Lúžna 13 5 3 5 23 : 28 18

9. Dúbrava 13 5 2 6 27 : 24 17

10. Lisková 13 4 2 7 25 : 37 14

11. Ludrová 13 4 1 8 22 : 41 13

12. Pribylina 13 3 3 7 21 : 29 12

13. Smreč.-Žiar 13 1 4 8 12 : 39 7

14. Hubová 13 1 2 10 14 : 37 5

V. LIGA DORAST U19 SKUPINA B

klub zápasy výhry remízy prehry skóre body

1. Ľubochňa 13 10 2 1 35 : 15 32

2. Liesek 13 10 0 3 41 : 19 30

3. Lipt. Sliače 13 8 4 1 48 : 13 28

4. Chlebnice 13 8 1 4 32 : 22 25

5. Lisková 13 7 2 4 36 : 19 23

6. Rabča B 13 6 3 4 40 : 22 21

7. Lipt. Hrádok 13 6 1 6 30 : 21 19

8. Bešeňová 13 6 0 7 24 : 27 18

9. Ruž.-Černová 13 5 1 7 36 : 40 16

10. Orav. Polhora 13 4 1 8 16 : 39 13

11. Záv. Poruba 13 4 0 9 25 : 42 12

12. Istebné 13 4 0 9 19 : 42 12

13. Diviaky 13 3 1 9 20 : 47 10

14. Lipt. Lúžna 13 1 2 10 11 : 45 5
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U 13 KORMANOV POHÁR

klub zápasy výhry remízy prehry skóre body

1. Lipt. Štiavnica 9 9 0 0 53 : 5 27

2. Lipt. Ondrašová 9 7 1 1 45 : 5 22

3. Lipt. Mikuláš 9 6 0 3 46 : 17 18

4. Ružomberok 9 5 1 3 26 : 10 16

5. LM - Palúdzka 9 3 2 4 20 : 23 11

6. Lipt. Lúžna 9 2 0 7 6 : 19 6

7. Lisková 9 1 0 8 4 : 62 3

8. Lúčky 9 1 0 8 5 : 64 3

4. LIGA U 15 SK. A

klub zápasy výhry remízy prehry skóre body

1. Ruž.-Černová 18 13 1 4 95 : 18 40

2. Lipt. Teplá 18 8 2 8 53 : 39 26

3. Lipt. Lúžna 18 5 2 11 36 : 107 17

4. Lipt. Revúce 18 1 4 13 16 : 153 7

5. Val. Dubová 18 1 1 16 14 : 131 4

SEPAROVANÝ ZBER

2020 Liptovská Lúžna

mesiac dátum deň

január 20 pondelok

február 17 pondelok

marec 16 pondelok

apríl 13 pondelok

máj 18 pondelok

jún 15 pondelok

júl 13 pondelok

august 17 pondelok

september 14 pondelok

október 19 pondelok

november 16 pondelok

december 14 pondelok

Vývoz od čísla domu 1 až 629 
Nižný koniec

Január
1. 1. 15. 1.

Č Ž M Č Ž Z

Február
5. 2. 19. 2.

Č Ž M Č Ž

Marec
4. 3. 18. 3.

Č Ž M Č Ž Z

Apríl
1. 4. 15. 4.

Č Ž M Č Ž

Máj
6. 5. 20. 5.

Č Ž M Č Z

Jún
3. 6. 17. 6.

Č Ž M Č

Júl
1. 7. 15. 7.

Č Ž M Č Z

August
5. 8. 19. 8.

Č Ž M Č

September
2. 9. 16. 9.

Č Ž M Č Z

Október
7. 10. 21. 10.

Č Ž M Č Ž

November
4. 11. 18. 11.

Č Ž M Č Ž Z

December
2. 12. 16. 12.

Č Ž M Č Ž

Vývoz od čísla domu 630 až 1300 
Vyšný koniec

Január
8. 1. 15. 1.

Č Ž M Č Ž Z

Február
12. 2. 19. 2.

Č Ž M Č Ž

Marec
11. 3. 18. 3.

Č Ž M Č Ž Z

Apríl
8. 4. 15. 4.

Č Ž M Č Ž

Máj
13. 5. 20. 5.

Č Ž M Č Z

Jún
10. 6. 17. 6.

Č Ž M Č

Júl
8. 7. 15. 7.

Č Ž M Č Z

August
12. 8. 19. 8.

Č Ž M Č

September
9. 9. 16. 9.

Č Ž M Č Z

Október
14. 10. 21. 10.

Č Ž M Č Ž

November
11. 11. 18. 11.

Č Ž M Č Ž Z

December
9. 12. 16. 12.

Č Ž M Č Ž

OZNAM
OD 01. 01. 2020 sa mení systém vývozu TKO!!!

• Každú prvú a tretiu stredu v mesiaci sa bude vývoz realizovať od:  
súpisného čísla 1 po súpisné číslo 629 (nižný koniec po obecný úrad).

• Každú druhú a štvrtú stredu v mesiaci sa bude vývoz realizovať od:  
súpisného čísla 630 po súpisné číslo 1300 (vyšný koniec).


